



3. april 2024
AØB

Referat af Projektgruppemøde Multipladsen tirsdag 2. april 2024

Deltagere

- Lena Stokbæk Styrk, projektgruppen, lenasstyrk@gmail.com, tlf. 21 91 59 86 (tovholder frivillige)
- Lau Møller, tovholder for projektgruppen, lauam2@gmail.com, tlf. 28 71 88 15 (tovholder Multipladsens etablering)
- Trille Jacobsen, Lokalrådet, trille.g.jacobsen@gmail.com, tlf. 61 75 46 73 (tovholder beplantning)
- Peter Skrydstrup, projektgruppen, peter@vvd.dk, tlf. 40 18 43 40 (tovholder jordarbejde og belægning, byggepladsen, kontakt med Jacob Rahr)
- Alice Øvlisen Brun, Lokalrådet, alice.brun@godmail.dk, tlf. 25 21 35 58 (tovholder økonomi og godkendelser)
- Sine Lundby Jensen, formand for Visby Idrætsforening

[Link til hjemmesidens underside Projektgruppens materiale](#) med diverse bilag til projektet.

Referat

1. Korrektion af lysmastens projektører

Projektørerne er endnu ikke korrigeret. Lau følger op ift. EL-Huset. Aktuelt er jorden for blød til en lift. Lau vil få Simon til at indstille projektørerne, så de kun kan tændes, når der er så mørkt, at der er behov for lys. De må ikke kunne tændes mellem kl. 22 og 8.

Vi vurderer, at der ikke er behov for skiltning ved lyskontakten, da det primært vil være lokale, der kommer, når det er mørkt, og de hurtigt finder ud af, hvor kontakten er.

Alice skriver en lille info på en af de sedler, der hænger på døren.

2. Opfyldning med jord ud mod Krovej

Jacob har kørt lidt jord på, men ikke hvor der er mest brug for det. Peter vil bede Jacob køre noget jord hen i en bunke på pladsen, så vi selv kan fordele jorden, hvor der er behov for den. Danni fra kommunen har afvist at græsset bliver slået, så længe der er fordybninger/huller, der umuliggør kørsel for den store græsslåmaskine.

Sine oplyser, at Idrætsforeningens "kridtere" eller Mikkell vil slå græskanten rundt om Multipladsen.

Indtil videre nøjes vi med græs i området, da det er nemmest at vedligeholde. Vi skal have sået nyt græs i de bare pletter.



3. Lån- og læg på plads skabet

Lena fortsætter med at holde orden i skabet på vegne af Idrætsforeningen. Lige nu er der ikke behov for indkøb af yderligere redskaber og bolde. Generelt fungerer det godt med den frie adgang til redskaber.

4. Pasning af hækplanter

Vandslange til drypvanding skal monteres ved begge hække. Idrætsforeningen har vandslanger, der kan tilsluttes vandhane og drypslange. Vandslangen kan have sin faste plads i skellet, så den ikke skal rulles ud og sammen hver gang. Sine spørger Berth, om han vil sørge for ugentlig vanding. Hækplanterne er gødet primo april, og Trille sørger for, at det også bliver gjort 1. maj og 1. juni.

5. Skiltning til Sportspladsen og æ multiplads

Lau har været i kontakt med Arne Kruhl om skilt. Han kan ikke levere skilt med tekst på begge sider, og den ønskede tekst er for lang. Peter har indhentet et andet tilbud.

Da Tønder kommune skal give tilladelse til opsætning af skilt, sender Alice en ansøgning. Vi opfordrer til, at kommunen betaler, da der skal henvises til et kommunalt område.

Tekst på skiltet, der opsættes under skilt til Forsamlingshuset: Sportsplads (Sportsplads – multiplads er for langt)

6. Fremtidig drift og vedligeholdelse

Tidligere indgåede aftale om lejekontrakt, vedligeholdelse og tilsyn er gennemgået med den nye bestyrelse for Visby Idrætsforening. Aftalerne ligger under [projektgruppens materiale](#) på visbynet.dk. Det vil være fint, hvis vi kan skaffe en frivillig, som vil holde lidt opsyn med pladsen og ordne diverse småting. Flemming Hermann har tidligere givet et tilsagn til Trille, men han er nu indisponibel. Alice laver et ”stillingsopslag”.

Ingen yderligere bemærkninger.

7. Anvendelse af donationen for Årets Forening 2023

Vi har besluttet, at de 10.000 kr. skal gå til aktiviteter for børn og unge på æ multiplads og helst med de unge som arrangører. Trille har samlet en lille gruppe, men vil forsøge at få involveret nogle lidt yngre årgange. Der vil lavet aktiviteter i sommer.

8. Etablering af flisegang

Vi har indtil videre tilsagn om 19.000 kr. af budgettet på 82.000 kr. Alice har ansøgt jem & fix Fonden om 29.500 kr. til materialer (fliser og fugesand). Hvis ansøgningen til jem & fix imødekommes får vi et gavekort til indkøb, og vi skal så ikke anvende de overskydende fliser fra multipladsen, men kan sælge dem.

BHJ Fonden og Albani Fonden har givet afslag. Alice sender ansøgninger til et par andre fonde.

Peter foreslår Toosbuy Fonden, men den vil Alice lige som andre større fonde gerne gemme til Trosalta.



Tilføjelse efter mødet: Peter foreslår en midlertidig løsning med eco-blokke. 100 m² til en gang vil koste ca. 12.000 kr. Peter tilbyder at købe eco-blokkene, når flisegangen kan etableres. Alice foreslår, at Idrætsforeningen og Lokalrådet drøfter, om de vil lægge penge ud.

9. Økonomi

Det endelige regnskab balancerer med 2.276.070,25 kr. [Regnskabet](#) ligger under projektgruppens materiale på visbynet.dk.

Fakturaer på sammenlagt 60.470,10 kr. er først betalt i 2024. Vi venter fortsat på den sidste udbetaling af LAG-midler på 37.456,25 kr. Transaktionerne vil fremgå af Lokalrådets regnskab.

Flisegangen kommer ikke til at indgå i multipladsens samlede regnskab, men bliver et selvstændigt projekt i Lokalrådets regnskab, hvis den etableres.

Ingen yderligere bemærkninger

10. Diverse og eventuelt

Fælles arbejdsdag

Vi beslutter at afholde en fælles arbejdsdag for at få udført en række opgaver søndag 12. maj kl. 9 – 12. Hyggedag for børnene på pladsen.

Lena køber: græsfrø, algefjerner, kunstgødning, affaldsposer.

Afslutning med grillpølser, øl og sodavand. Alice spørger Arne, om han vil grille.

Alice laver opslag.

Foreløbig opgaveliste

- Fylde jord i huller på græsområdet (Peter spørger, om Jacob vil komme med et læs jord)
- Så græs hvor det er tyndt på det nye græsområde
- Rense fliser for alger
- Spænde møtrikker på sejlene
- Male udhæng på Klubhuset
- Overfladen på petanquebanen skal rives op
- Luge
- Lægge siveslanger ud ved hækplanterne

Vi beslutter, at projektgruppen fortsætter, indtil arbejdsdagen er afholdt.